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Tid och plats  08 februari 2024, kl.09:00 – 10:40 i lilla A-salen, Tierp 

Paragrafer § 1 - § 3 

Justering Protokollet justeras digitalt av ordförande, Emma Lokander, och 

justerare, Håkan Jansson. Se sista sidan för digitala underskrifter. 

Protokollets förvaringsplats  Kommunhusets arkiv, Centralgatan 7, Tierp 

Beslutande  Förtroendevalda ledamöter 
Emma Lokander (M), ordförande 

Viktoria Söderling (S) 

Bo Larsson (C) 

Matilda Svahn (S) 

 

Representanter 

Håkan Jansson (Företagare i Tierps 

kommun) 

Camilla Werme (Företagare i Tierps 

kommun) 

Annika Johansson (ÖTV-

företagarförening) 

Lars Ingeberg (Kommunens 

ambassadörsnätverk) 
 

Mötessekreterare Annika Höök 

Övriga närvarande Helena Carlsson, kommundirektör 

Veikko Niemi, ekonomichef 
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Innehållsförteckning  
 

Paragraf  Rubrik Dnr  
 

 Val av justerare   

 

§ 1 Förutsättningar inför budgetarbetet. 

Efterföljande workshop- Inspel till 

budgetarbetet 

  

 

§ 2 Information från näringslivschef   

 

§ 3 Inspel från företagarnätverk   

 

 

 

  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunalt näringslivsråd 

2024-02-08 

 

Ordförande sign Justerare sign Sekreterare sign 

    

3 

 

 

 

 

§ 1 
Dnr   

Förutsättningar inför budgetarbetet. Efterföljande workshop- 
Inspel till budgetarbetet 
 

Beslut 

Näringslivsrådet beslutar  

 

att informationen är mottagen 

 

Sammanfattning av ärendet  

Veikko Niemi, ekonomichef och Helena Carlsson, kommundirektör,  

besöker rådet för att ge information kring budgetförutsättningarna. 

 

- Läget inom och utom landet, samt kommunens ekonomiska läge. 

  

-Allmänt om ekonomin 

• God likviditet - kommunen 

• Låg skattesats 

• Kommunen har låg belåning med låga räntor 

• Koncernen har hög belåning med hög andel rörliga räntor 

• Kommunen gör ett bra resultat för 2023 – ca + 60 mnkr 

 

-Orosmoln 

• Att verksamheterna inte lyckas hålla budget 

• Fortsatt befolkningsminskning 2024 och framåt. 

• Fortsatt låg real skatteintäktsutveckling,  

• Hög belåningsgrad för koncernen, (100 tkr/inv). 

• Hittills bra resultat för kommunen men sämre för bolagen. 

• Högre investeringsnivåer de kommande åren, ( i bolagen). 

• Det geopolitiska läget 

• Ränte- och inflationsutvecklingen 

 

Efter genomgången hålls en workshop med fokus på kommunens 

ekonomiska förutsättningar med inspel från rådet. Gruppernas inspel 

redovisas för samtliga närvarande. 

 

Rådets synpunkter  

Frågor ställs om informationen och diskussion förs. 
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§ 2 
Dnr   

Information från näringslivschef 
 
 

Beslut 

Näringslivsrådet beslutar  

 

att informationen är mottagen 

 

Sammanfattning av ärendet  

Lars Ingeberg, näringslivschef, ger information kring: 

-Pendling och kommunikationer 

-Nordupplands tillväxtkluster  

-Söderfors herrgård  

-IT attacken  

 

Rådets synpunkter  

Frågor ställs om informationen och diskussion förs. 
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§ 3 
Dnr   

Inspel från företagarnätverk 
 

Beslut 

Näringslivsrådet beslutar  

 

att informationen är mottagen 

 

Sammanfattning av ärendet  

Inspel från företagarnätverk: 

- Pendling – utmaningar med tåg som inte går. Söderfors har problem 

med inpendling från Gävle. Pendling Uppsala-Tierp försämrat,  

Det jobbas med frågorna och kommunen har träffat regionen. 

Företag och arbetsgivare är beroende av pendling  
 

Rådets synpunkter 

 Frågor ställs om informationen och diskussion förs. 

 

 

 


